
НАВЧАЛЬНИЙ ЦЕНТР МЕНЕДЖМЕНТУ ТА ЯКОСТІ ОСВІТНЬОГО ПРОЦЕСУ
ВІДДІЛ ВНУТРІШНОГО ЗАБЕЗПЕЧЕННЯ ЯКОСТІ ОСВІТИ

Опитування науково-педагогічних 
та наукових працівників 

Державного податкового університету

В опитуванні приймало участь 128 осіб



Вкажіть на якій кафедрі Ви працюєте



Які труднощі у вас виникають 
працюючи дистанційно в умовах воєнного стану?  



Які платформи та засоби комунікації Ви 
використовуєте для дистанційного навчання?



Яка явка здобувачів під час дистанційного 
навчання на час воєнного стану?



Можливо у Вас є скарги або пропозиції 
поділіться з нами

За пройдені тестові завдання 
(відповідні бали) мають 
автоматично переноситись в 
систему АСУ.

  

У каб. С276б залишалася велика 
кількість (біля 500 екземплярів) 
книжок - не знаю в якому вони стані?

Слабка технічна підтримка АСУ і 
мудл Дуже вдячна керівництву 

факультету та університету за 
організацію роботи та 
навчального процесу. Відчула 
позитивний вплив на 
навчальний процес студентів 
проведення наукових заходів. 
Вчасна та якісна рекламна та 
профорієнтаційна продукція у 
соцмережах.

Важко працювати із "зав'язаними очима", 
не маючи можливості звірити обсяги 
поточної роботи з навантаженням, яке 
змінювалося декілька разів і внаслідок 

воєн.форс-мажору натепер є 
недоступним ні в паперовому, ні в 

електронному вигляді. Але це, скоріш за 
все,проблема не лише моя особиста.



Можливо у Вас є скарги або пропозиції 
поділіться з нами (продовження)

В електронному журналі вже всі 
оцінки виставлено (всі заліки 
прийнято), але відомості, у які 
треба перенести підсумкові оцінки 
за дисципліни, у цьому журналі 
чомусь не формуються

Потрібно негайно вивчати 
зарубіжний досвід праці зі 
студентами в умовах війни

В умовах воєнного стану 
доцільним є змішане дистанційне 
навчання (як у онлайн так і офлайн 
форматі), тобто має бути 
передбачено можливість 
перенесення заняття з онлайн в 
офлайн з об'єктивних причин 
(повітряна тривога, низька явка і т.
п.)

Є декілька студентів заочного 
відділення, які мають бажання зараз 
ліквідувати свою академічну 
заборгованість за перший семестр 
цього навчального року, але немає 
ніяких розпорядчих документів від 
зазначеного відділення (Інституту) щодо 
формату прийому цієї заборгованості 
(доп.сесія чи повторне вивчення) та 
строків.

Скарги відсутні, дякую 
адміністрації за підтримку. 
Пропозиція - сприяти участі 
викладачів у міжнародних 
грантових програмах, у т ч шляхом 
домовленостей із керівництвами 
закордонних ВНЗ



ДЯКУЄМО ЗА УВАГУ!


